

TOUR HIGHLIGHTS

ТОКУО

- . Asakusa Temple
- . Nakamise street
- . Ameyoko
- . Odaiba Aqua City
- . Pallete Town
- . Venus Fort

Mt Fuji

- . Cruise Ride Lake Ashi
- . Oshino Hakkai
- . Photostop at Lake Kawaguchi ko

TAKAYAMA

- . Takayama Jinya
- . Shirakawa Go
- . Takayama Sake Brewery

NARA

- . Todaiji Temple
- . Deer Park

OSAKA

- . Osaka Castle
- . Shinsaibashi
- . Dotonbori

күото

- . Fushimi Inari
- . Kiyomizu Temple
- . Arashiyama Bamboo Grove
- . Togetsukyo Bridge

HOTEL

- . Onsen: Koryu hotel or Similar
- . Onsen:Hida Hotel Plaza or Similar
- . OSAKA Agora Regency Hotel or Similar
- . Toyohashi Associa or Hamamatsu hotel or Similar
- . Shinagawa Prince Hotel or Similar

Meal: 6 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner



DAY1: Singapore → Tokyo (HND/NRT) (MOB)

For passengers that booked on night flight: Tonight, assemble at Singapore Changi Airportfor your flight to Japan for a pleasant &memorable journey.

For passengers that booked on morning flight: Assemble at Changi Airport for your flight to Japan.Upon arrival, transfer to hotel for check-in

Day 2:Tokyo-Mt.Fuji /Hakone(L/D)

【 Cruise Ride Lake Ashi 】 enjoy the beautifulview of Mt Fuji.

【 Oshino Hakkai 】 one of the famous village near by Mt.Fuji

Mount Fuji Ascend up to fifthlevel (If weather not permitted, you will change

to Mt.Fuji Museum)

[Photostop at Lake Kawaguchi ko]

Day 3:Mt.Fuji/Hakone -Takayama (B/L/D)

【 Takayama Jinya 】 The Takayama Jinya served as the local government office headed by the officials dispatched from Edo.

Shirakawa Go Declared a UNESCO world heritage site in 1995, the village is home to several dozen well preserved gassho-zukuri farmhouses, some of which are more than 250 years old

Day 4 : Takayama-Nara-Osaka (B/L/D)

【 Takayama Sake Brewery 】
Surrounded by the natural beauty of the Japanese Alps, Takayama City is home to numerous high-quality sake breweries

Todaiji Temple Todaiji Temple is one of Japan's most famous and historically significant temples and a landmark of Nara.

Toler Park It is also home to hundreds of freely roaming deer.

Day5: Osaka (B)

Tower admission) The castle is one of Japan's most famous landmarks and it played a major role in the unification of Japan during the sixteenth century of the Azuchi-Momoyama period.

【Shinsaibashi】【Dotonbori】 You will get a free and leisure timing to shop here and try Osaka local delights.

Optional 1: Kobe City tour, visit Chinatown in Kobe, Habour Land and Sake Brewery.

Optional 2: Universal Studio Japan (Add JPY 8300 per pax for one day passport ticket)







Day 6: Osaka-Kyoto-Hamamatsu Or Toyohashi (B/L/D)

Tushimi Inari Dedicated to Inari, the deity of a good harvest and success in business, Fushimi Inari Taisha is the head of all of Japan's Inari shrines.

【 Kiyomizu Temple 】 One of the oldest temple among in Japan

【 Arashiyama Bamboo Grove 】 The Arashiyama Bamboo Grove is one of Kyoto's top sights and for good reason: standing amid these soaring stalks of bamboo is like being in another world.

【Togetsukyo Bridge 】 The bridge looks particularly attractivein combination with the forested mountainside inthe background.

Day 7: Hamamatsu /Toyohashi -Tokyo (B/L/D)

【Asakusa Temple 】 Oldest temple in Tokyo.

Nakamise Dori You can shopping at here

【Ameyoko】 Ameyoko is a busy market street along the Yamanote Line tracks between Okachimachi and Ueno Stations.

The name "Ameyoko" is a short form for "Ameya Yokocho" (candy store alley), as candies were traditionally sold there.

【 Odaiba Aqua City 】 This shopping mall with a view is on Odaiba, Tokyo's man-made island

【 Pallete Town 】 Pallete Town is a popular site with many entertainment facilities for both children and adults. Among these are a large Ferris wheel (Symbol of Odaiba)

TVenus Fort It is a Venetian style mall and can make you actually feel like you are in Italy for a moment.

Day8: Narita-Singapore (B)

Bid farewell to beautiful and heartwarming Japan trip today as you will be transferred to airport for your flight back to Singapore.



IN:NRT,OUT:KIX

D1: SIN-NRT (MOB)

D2: Tokyo

D3: Tokyo-Fuji/Hakone D4: Fuji/Hakone-Takayama

D5: Takayama-Nara-Osaka D6: Osaka-Kyoto-Osaka

D7: Osaka

D8: Osaka-Singapore

Remarks:

1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.

2. Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.

3.Purchase of travel insurance is strongly recommended.



行程要点

东京

- . 雷门浅草寺
- . 浅草仲大街
- . 阿美横町街
- . 御台场
- . 调色板城
- . 维纳斯城堡

富士山

- . 船游芦之湖
- . 忍野八海
- . 河口湖 (拍照站)

高山

- . 高山镇屋
- . 白川乡合掌村
- . 飞騨高山清酒酿造厂

奈良

- . 东大寺
- . 神鹿公园

大阪

- . 大阪城公园
- . 心斋桥
- . 道顿堀

京都

- . 伏见稻荷大社
- . 清水寺
- . 岚山竹林
- . 渡月桥

第一天:新加坡 → 东京(成团/羽田) (机上用餐)

预订夜间航班的乘客:今晚集合于樟宜 机场,搭乘飞机前往东京

<mark>预订早班航班的乘客:</mark>今天您将齐集樟宜 机场搭乘飞机前往东京,抵达后入往酒店

第二天:东京-富士山/箱根(午/晚餐)

【船游芦之湖】之湖是位于箱根山的火山湖,大约形成于三千年前,是神奈川县内面积最大的淡水湖泊

【忍野八海】位于富士山下的小村落, 它的泉水的景色有如中国九寨沟的美称。



【富士山】瞭望整个县区的风景(如果 天气不允许或封山,行程将改去富士资料 馆)

【河口湖(拍照站)】河口湖区邻近日本首都东京,位於日本第一大山"富士山"山麓,拥有美丽的湖景及美丽的大自然。

第三天: 富士/箱根-高山(早/午/晚餐) 【高山镇屋】高山镇屋, 曾是江户幕府 统治飞驒直辖地时期的行政据点。

【白川乡合掌村】在每栋建筑物中,除了有传统工艺的体验外,还有资料馆、美食馆等可以游览参观。这里将25 栋在白川乡各地使用过的"合掌造"房屋移建、保存在这里。园内还按古代农村的模样,建有寺庙、水车小屋、烧炭小屋、马厩等建筑。

第四天:高山-奈良-大阪(早/午/晚餐) 【飞騨高山清酒酿造厂】飞騨高山拥有源自飞騨山脉的优质水,优美的环境和寒冷的气候,这里的清酒也是全日本数一数二优质清酒。

【东大寺】日本奈良的东大寺大佛殿, 是日本现存最大的木结构建筑。它拥有 世界上最大的青铜佛像,也是佛教华严 宗的大本山。

【神鹿公园】成群的神鹿围绕你置身, 你还能有机会亲近它们照相呢

第五天: 大阪(早餐)

【大阪城公园(不含天守阁)】 大阪城是 大阪最著名的地标。

【心斋桥】这里有琳琅满目各式的新潮物品,您可以在这里自由购物

【道顿堀】在这里品尝大阪风味美食 选择 1:神户城市游,游览中国城,临 海广场,酿酒厂

选择 2: 环球影城(不含 8300 日元每位 一日入门票)

第六天:大阪-京都-滨松/丰桥 (早/午/晚餐)

【伏见稻荷大社】稻荷大社是日本稻荷神社的总本社,供奉着保佑五谷丰登、生意兴隆的稻荷大神。通往稻荷山的朱红色鸟居色泽亮丽,看似无穷无尽,令人叹为观止,是日本最著名的景观之一。

【清水寺】始建于大约 1200 年前的 778 年, 自古以来就作为供奉观音菩萨的圣灵之地, 聚集了众多的参拜者。

【**岚山竹林**】在这里可以欣赏壮观的竹 林风景而受到旅客的喜爱

【渡月桥】是岚山的标志性景观,保留 着木造结构的桥身与背后树木繁茂的群 山构成一幅美不胜收的山水画卷

第七天: 滨松/丰桥 -东京(早/午/晚餐) 【雷门浅草寺】此寺有百年以上的历史。 【浅草仲大街】在此售卖许许多多的纪 念品, 道地小吃等。

【**阿美横町街**】以海产品,零食等食品 为主,服装,日用百货和珠宝饰品等等 在这里都可以廉价买得到

【御台场】可以在海风的吹拂下,在长达300m的时尚服饰街享受购物乐趣;还可以在美食街一边欣赏近在眼前的彩虹桥、自由女神以及远眺东京湾景色,一边享受美食。【调色板城】其象征是调色板城大摩天轮【维纳斯城堡】维纳斯城堡(Venus Fort)是一家重现中世纪欧洲街道景观的封闭式购物中心

第八天: 东京 + 新加坡 (早餐) 早餐后,您将驱车前往机场,带着与超级旅游共享美好的点滴,回返新加坡。

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。